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Protokół nr 10/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 24 października 2023 roku 

 

WAK.0012.2.10.2023 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odbyło się w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym. Posiedzenie 

otworzyła Przewodnicząca Komisji - Agnieszka Powała. Przewodnicząca powitała członków 

Komisji oraz gości. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Podsumowanie pracy szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Legionowski w roku szkolnym 2022/2023. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek obrad przyjęty został bez zmian – 6 głosów „za”. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Komisji przedłożono do zaopiniowania następujący projekt uchwały: 

- projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 153/XXIII/2016 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 25 listopada 2016 r. w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu przez Powiat Legionowski. 

Projekt uchwały omówił Wicestarosta Legionowski – Konrad Michalski. Zmiany dotyczą 

wprowadzenia w życie nowych kryteriów przyznawania dotacji dla klubów sportowych – 

zdaniem komisji opiniującej wnioski klubów – bardziej przejrzystych i transparentnych. 

Wicestarosta dodał, że w składzie komisji opiniującej jest on i są radni Michał Kobrzyński 

i Mariusz Śledziewski. 

Przewodnicząca Komisji, Agnieszka Powała podziękowała za omówienie projektu uchwały 

i przeprowadziła głosowanie. Projekt uchwały zaopiniowany został pozytywnie przez 

wszystkich radnych obecnych na posiedzeniu: 6 głosów „za”. 

- projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na 2023 rok. 

Projekt uchwały w części dotyczącej kompetencji Komisji omówiła Skarbnik Powiatu. Pani 

Katarzyna Rembelska powiedziała, że proponowane zmiany budżetu powiatu dotyczą: 



 

2 

 

- zwiększenia planu dochodów o kwotę 1.100,00 zł tytułem wynagrodzenia należnego 

płatnikowi za terminowe odprowadzanie zaliczek na poczet podatku dochodowego od osób 

fizycznych oraz wypłaty świadczeń chorobowych na rzecz pracowników Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Legionowie, 

- zmniejszenie planu wydatków o kwotę: 

 133.151,10 zł w związku z zakończeniem realizacji inwestycji pn.: „Projekt i budowa 

budynku na potrzeby Liceum Ogólnokształcącego w Stanisławowie Pierwszym 

w Gminie Nieporęt”, 

 170.000,00 zł w związku z wykonaną analizą chłonności działek. Dotyczy planu 

rozbudowy PZSP im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie. Pani Skarbnik powiedziała, 

że na 2024 rok zaplanowano 200.000,00 zł na dalszą realizację zadania. 

- przesunięcia kwoty 6.000,00 zł na organizację zawodów sportowych na szczeblu 

powiatowym Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej oraz na organizację cyklu rozgrywek 

w ramach Piłkarskiej Ligi Powiatu, 

- przesunięcie kwoty 215.000,00 zł pozostałej po realizacji zadania inwestycyjnego 

montażu nowego oświetlenia na salach gimnastycznych w LO im. M. Konopnickiej i PZSP 

w Serocku, na trzy inne zadania: 

 dostawa i montaż elektromechanicznego szlabanu wjazdowego na teren 

Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie - 26.000,00 zł, 

 dostawa i montaż urządzeń do kompensacji mocy biernej w budynkach powiatowych 

jednostek oświatowych - 59.000,00 zł, 

 dostawa, instalacja i uruchomienie wentylacji mechanicznej do pracowni 

gastronomicznej w budynku Powiatowego Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie” - 130.000,00 zł. 

- zwiększenie wydatków o kwotę 40.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację nowego 

zadania majątkowego pn.: „Wykonanie ogrodzenia terenu Liceum Ogólnokształcącego 

im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym”. 

Przewodnicząca Komisji, Agnieszka Powała podziękowała za omówienie zmian i otworzyła 

dyskusję. Wobec braku zgłoszeń  Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Projekt uchwały w części dotyczącej kompetencji Komisji zaopiniowany został pozytywnie 

przez wszystkich radnych obecnych na posiedzeniu: 6 głosów „za”. 

4. Podsumowanie pracy szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Legionowski w roku szkolnym 2022/2023. 

Informacje w sprawie przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym 

w Legionowie – Beata Doroś-Woźniak. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Legionowskiego za rok szkolny 2022/2023 została radnym udostępniona 

w programie e-sesja. 

Naczelnik WE zwróciła uwagę radnych na informacje dotyczące dzieci ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi i poinformowała, że w stosunku do roku szkolnego 2022/2023 

w roku szkolnym 2023/2024 liczba dzieci z orzeczeniami w szkołach ponadpodstawowych 

ogólnodostępnych w powiecie legionowskim wzrosła o 100%, z 30 do 61 osób. Następnie 

przedstawiła dane dotyczące liczby nauczycieli zatrudnionych w szkołach powiatowych w 

przeliczeniu na pełne etaty, średnie wynagrodzenia nauczycieli w zależności od stopnia 

awansu zawodowego. Kwoty te w roku 2022 wyniosły odpowiednio: 5.549,00 zł brutto dla 

nauczyciela początkującego, 6 275,80 zł brutto dla nauczyciela mianowanego i 7889,33 zł 

brutto dla nauczyciela dyplomowanego. 
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Przewodnicząca Komisji, Agnieszka Powała zwróciła uwagę, że na średnie wynagrodzenia 

nauczycieli na wskazanym przez Panią Naczelnik poziomie miały wpływ m.in. 13-stki, 

nadgodziny, zastępstwa. 

Kontynuując, Pani Beata Doroś-Woźniak przedstawiła dane dotyczące finansowanie zadań 

oświatowych, w tym niepublicznych placówek dotowanych z budżetu państwa. 

Poinformowała, że łączne dochody związane z wykonywanymi zadaniami oświatowymi 

z tytułu subwencji, dotacji oraz dochodów jednostek oświatowych w roku budżetowym 

2022 wyniosły 41.386.779,20 zł, zaś wydatki wyniosły 47 981 891,59 zł. Deficyt w kwocie 

prawie 6.500.000,00 zł został pokryty ze środków własnych Powiatu. W dalszej kolejności 

przedstawiła dane dotyczące wyników egzaminu maturalnego i egzaminów 

potwierdzających kwalifikacje w zawodzie biorąc pod uwagę różne kryteria. W tym miejscu 

wywiązała się dyskusja, w której radny Tomasz Talarski powiedział, że warto zastanowić się 

nad przyszłością klas sportowych w liceach ogólnokształcących. Pani Naczelnik poruszyła 

kwestię dotyczącą zasadności funkcjonowania klas wielozawodowych w szkołach 

powiatowych. Dalej radny Tomasz Talarski zapytał o to, czym są kwalifikacje w zawodzie. 

Pani Naczelnik udzieliła wyczerpującej odpowiedzi. 

Na koniec Pani Beata Doroś-Woźniak nadmieniła o sukcesach uczniów, współpracy szkół 

z uczelniami wyższymi oraz o zaangażowaniu uczniów w wolontariat. 

Radny Wiesław Smoczyński docenił jakość przedstawionych przez Panią Naczelnik 

informacji i nadmienił, że wynagrodzenia dla nauczycieli są przyzwoite. 

Przewodnicząca Komisji, Agnieszka Powała ponownie powiedziała, że trzeba pamiętać, 

że na ich wysokość mają wpływ 13-stki, zastępstwa, nadgodziny i inne tego typu składowe. 

W tym miejscu Przewodnicząca podziękowała Pani Naczelnik za omówienie tematu 

i zamknęła ten punkt posiedzenia. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 22 sierpnia 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji, Agnieszka Powała przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu nr 9/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 19 września 2023 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie: 7 głosów „za”. 

6. Wolne wnioski. 

Radny Mariusz Śledziewski zapytał o sprawozdanie Prezesa Powiatowego Szkolnego 

Związku Sportowego. Radny powiedział, że chciałby się zapoznać ze sprawozdaniem, gdyż 

ma uwagi co do organizacji Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej na szczeblu 

międzypowiatowym. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała radnym 

i uczestnikom posiedzenia za udział i zamknęła obrady. 

           Przewodnicząca 

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                  Agnieszka Powała 

 

 

Protokół sporządziła: 
Karolina Chrobot 
 


